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Dit keer mocht ik op bezoek bij Henri Bosch in Ermelo, voorzitter van Pv de Snelpost uit Ermelo. 
Henri is bij veel mensen een bekende naam in de duivensport maar er zullen ook mensen zijn die hem niet 
kennen. Henri is jarenlang eigenaar geweest van Florado bloemen in Ermelo die hij sinds drie jaar geleden 
overgedragen heeft aan zijn zoon Wessel. Sindsdien heeft hij ook veel tijd voor de duiven en doet er veel voor 
om zijn duiven in topvorm te krijgen. De winnende duivin, de 21-1637762 zit niet alleen eerste in de Fondclub 
Gooi & Eemland maar behaalde op deze vlucht vanuit Issoudun nog 3x teletekst ook. Te weten: 5e teletekst 
Nationaal Sector 3, 1e teletekst Noordelijke Unie zone 2 en 5e teletekst afdeling 7, een geweldige prestatie. Henri 
geeft al zijn duiven een naam dus ook de “762” zij heet “Fiene”. Fiene komt uit de vader “èèn oogje” van Eddy 
Schroevers en moederkant is een dochter van de “781” x de “602” (bekend als Andrea) super kweekster uit de 
“781” Ook zat Fiene 5e in Noord 2 van Afdeling 7 op Nanteuil. Als jonge duif was ze duifkampioen in Noord 2 van 
Afdeling 7. Op alle vluchten die zij gevlogen heeft als jonge duif en het jaar erna heeft ze nooit een vlucht gemist 
tot aan de vogelgriep. Henri laat zijn oude duiven 2x per dag trainen, hij begint in de ochtend om 06:00 uur met 
zijn duivinnen, daarna laat hij de doffers trainen en daarna de jonge duiven. En daarna nog de late jongen voor 
de natour. Als de duiven los zijn maakt hij de hokken schoon. In de middag begint voor de oude de tweede 
training vanaf 16:00 uur. Henri heeft 8 duivinnen op enkel weduwschap en de overige duiven 8 doffers en 15 
duivinnen speelt hij op dubbel weduwschap. De 8 duivinnen zitten op een vast hok en de overige rouleert hij na 
het trainen. Henri voert 2x per dag na het trainen en dat doet hij op gevoel, hij geeft begin van de week Beyers 
en andere deel van de week voert hij Koopman, vanaf Woensdag mogen de duiven volop eten en op Maandag 
maakt hij een mengsel voor zijn duiven van o.a. pinda’s, knoflook, ui, biergist, levertraan, vitamine en olieën en 
schapenvet. Vanaf zijn 13e levensjaar heeft hij al duiven, via zijn oudere broer die vogels en ook een aantal 
duiven had.Hij ging altijd kijken bij Gert v/d Zande en na zijn diensttijd heeft hij via hem een aantal duiven 
gekregen, hij vloog toen Comb. met zijn Broer Alco Bosch als de Gebr. Bosch. In 1985 werd hij franchiser bij 
Florado bloemen en in dit zelfde jaar trouwde hij met zijn grote liefde Hannie Termaat die ook actief is in de 
duivensport. Vanaf 1989 is hij gaan vliegen op zijn eigen naam maar door zijn drukke baan in de bloemen en zijn 
hobby schaken was hij niet heel fanatiek in de duivensport maar vanaf 2016 is hij weer wat actiever geworden 
binnen de duivensport. In 2002 had Henri de “111” was een super vlieger en super kweker en de na kweek zijn 
nu nog toppers in zijn duivenlijn, de “111” kwam uit een duif van E. v/d Horst en Jacob Hop. En nu de laatste drie 
jaar nu hij de zaak overgedragen heeft aan zijn zoon is hij zeer actief in de duivensport en doet veel voor zijn 
duiven maar ook voor liefhebbers binnen zijn vereniging, en hij is zeker niet te beroerd om liefhebbers in de 
vereniging een jonge duif te geven. Henri nogmaals gefeliciteerd met deze mooie prestatie. 

Mandy Boeve- de Greef. 


